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1 1我国环境诉讼的困境与出路
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永葆长江生机活力

卜 统筹推进长江水资源水环境水生态保护治理

一： 划定生态保护红线，推进长江经济带大保护

。 优化长江经济带化学工业布局的建议

‘、1 长江中上游生物多样性与保护研究

—一一滇曲北为例

基于水经济学理论的长江经济带绿色发展策略与建议

观察

46我国新增列持久性有机污染物的清单方法学研究

52融资租赁在环保领域的应用分析

深度 业务

4 1我国环保科研成果产业化的发展现状与模式创新 多地宣 、j

56“多规合一”中生态环境管控的探索与实践

——以湖南临湘IH“多规合‘”工作为例

59承载力先导的“多规合一”指标体系思路探索

08资讯

09时评

77生态文明美丽重庆

65市级机动车排气污染监控信息化建设研究

——以成郜『f『机动车排气污染监管信息系统为例

国际

69法国饮用水权保护新进展

73污染物释放与转移登记制度的国外经验及启示
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1 6／OveralI Planning to Promote the Yangtze River Protection

Of Water Environmenf

21／Delineating Ecological Protection Redlines to Promote

Ecological Protection in the Yangtze River Economic Belt

25／Suggestion on Improving the Spatial Distribution of

Chemical Industry in Yangtze River Economic Zone

31／Biodiversity and Conservation in the Upper and Middle

Reaches of the Yangtze River-A Report from the Northwest

of Yunnan Province

36／G reen Development Strategy and Advices for Yangtze

River Economic Belt Based on Water—nomics Theroy

POLICY

1 1／The Difficulties and Resolutions of Environmental Lawsuitour in China

EXPERTS

41／The Development Status and Innovation Pattern of the Environmental Protection Scientific Research Achievements

Industrfa“zation in China

VIEW

46／The Inventory Methodology for Newly Listed Persistent Organic Pollutants in China

52／Study on the Application of Financial Leasing in the Environmental Protection Industry

TECHNOLOGY

56／Environmental Regulation th rough Multi-plan Integration：Research and P

59／Exploration on the Thought of。‘Multiple Planing Integration”Index System

65／Study on Motor Vehicle Pollution Control Information Construction of City

of Carrying Capacity

INTERNATION

69／The Development of Legal Protection of Portable Water in French

73／The Overseas Experience of the Pollutant Release and Transfer Register System and Its Enlightenment
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城市拆迁、雾霾治理多功能降尘车

(专利号：2 0 1 2 2 02 2 6 28 7．6)

手推式环保降尘喷雾装置

(小范围降尘)


